

# CALIFORNIA STATE UNIVERSITY LOS ANGELES



## ABOUT CALIFORNIA STATE UNIVERSITY LOS ANGELES

Founded on July 2, 1947, California State University, Los Angeles (CSULA) is a public comprehensive university, part of the 23 campus California State University (CSU) system. The campus is located in the eastern region of Los Angeles, at the center of Los Angeles metropolitan area just five miles (8 km) east of Downtown Los Angeles. CSULA offers 129 types of Bachelor's degrees, 112 different Master's degrees, and 3 Doctoral degrees in 6 colleges with 23,258 students (Fall 2013). It occupies 175 acres (28.4 square kilometers).

## 加利福尼亚大学 (简称加州大学) 洛杉矶校区简介

成立于1947年的加州大学洛杉矶校区，在美国是一所著名的综合类公立大学。是加州大学23个分校的其中之一。其所在地位于洛杉矶东部，位于洛杉矶购物中新，距洛杉矶东部市中心市仅8公里。加州大学洛杉矶校区在其旗下的6个学院里提供129种不同的本科专业，112种不同的硕士专业和3种博士文凭。2013年秋，加州大学洛杉矶校区招生人数为23258个学生，学校的占地面积位28.4平方千米。



## ACCREDITATIONS

CSULA is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information)

## THE ADVANTAGES OF CSULA

(From CSULA website and Wikipedia)

- CSULA is home to the critically acclaimed Luckman Jazz-Orchestra and to a unique university center for gifted students as young as 11.
- CSULA is home to the nation's first Charter College of Education, a NASA-funded SPACE program, Rockefeller-supported humanities center, a National Science Foundation funded environmental research center and other award-winning engineering programs.
- It is also home to two high schools the Marc and Eva Stern Math and Science School and the Los Angeles County High School for the Arts (LACHSA), a prestigious arts high school, notable for being the only arts high school in Los Angeles that allows for students from any district within Los Angeles County to attend.
- The student-faculty ratio at California State University--Los Angeles is 27:1, and the school has 26.6 percent of its classes with fewer than 20 students. The average freshman retention rate, an indicator of student satisfaction, is 82 percent.
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.

## 认证

加州大学洛杉矶校区已获得美国院校西部联盟认证, 同时也被中华人民共和国教育部认可, 并列入教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information)

## 加州大学洛杉矶校区的独特优势

- 加州大学洛杉矶校区是广受好评的卢克曼爵士管弦乐团的发源地。同时为11岁的天才儿童在学区中心提供了特殊场地。
- 加州大学洛杉矶校区拥有美国特许的第一个教育学院, 是美国国家航空和宇宙航行局组织的太空计划开展所在地。洛克菲勒所支持的人文中心所在地, 也是美国国家科学基金会的所在地。
- 同时加州大学洛杉矶校区是马克和伊娃斯特恩数学和科学中学和洛杉矶地区艺术高中的所在地。洛杉矶地区艺术高中是一所注明的艺术高校, 是唯一的一所可以供洛杉矶任何区域的学生就读的艺术类高中。
- 在加州大学洛杉矶校区学生与教授人数的比例是27:1, 而且有26.6%的课程人数不超20人。平均新生保留率是82% (新学合格率)。
- 学校坐落在局里中国最近的美国加州西海岸, 濒临太平洋, 是一个中国留学生的首选目的地。加州以其宜人的气候及明媚的阳光而闻名。每年一月的平均气温为10°C而七月的平均气温则在29°C左右。在这里, 您平均每年有超过300天能享受到温暖灿烂的阳光。
- 加州同时也是一个高新技术的聚集地, 血多国际知名的企业都在此落户, 例如苹果公司, 脸谱公司, 谷歌公司, 甲骨文公司, 思科系统等。这为港大毕业生提供了许多就业机会。



**U.S. NEWS & WORLD REPORT IN 2015**  
**《美国新闻与世界报道》2015年公布**

34<sup>th</sup> Top Public School in the US  
在全美公立大学中排名第34

84<sup>th</sup> in Regional Universities (West)  
在西部地区大学中排名第84

68<sup>th</sup> Best Nursing Schools  
在护理领域全球排名第68

82<sup>nd</sup> in Fine Arts  
在美术领域全球排名第82

66<sup>th</sup> in Social Work  
在社会学领域全球排名第66

**TIMES Magazine (2014)**  
**泰晤士报 2014年**

24<sup>th</sup> nationally based on a new criteria  
在新标准的评估下全美排名第24



## UNDERGRADUATE ADMISSION FOR INTERNATIONAL STUDENTS

## 国际学生入学要求

- Must possess a high school diploma.
- Must have attained a minimum 3.0 grade point average (A=4.0).
- TOEFL: 61 or higher
- IELTS: 5.5 or higher

- 当录取时，你要提供高中毕业证书。
- 大部分被录取的新生的GPA在B+以上 (A=4.0)。
- 托福的最低分数线是61（机考）
- 雅思的最低分数线是5.5

### The most popular majors

- Business
- Management and Marketing
- Health Social Sciences
- Homeland Security
- Law Enforcement and Firefighting
- Psychology

### 热门专业类别

- 商科
- 管理学
- 健康社会科学
- 国土安全
- 执法和消防
- 心理学

## ESTIMATED COST FOR INTERNATIONAL UNDERGRADUATES

### 2015–2016 学杂费和生活费 (估计)

	On-Campus 校园内	Off-Campus 校园外
Resident Tuition and Fees 本地学生的学杂费	\$ 6,343	\$ 6,343
Non-resident Tuition and Fees 国际学生的学杂费	\$ 15,272	\$ 15,272
<b>Subtotal 小计</b>	<b>\$21,615</b>	<b>\$21,615</b>
Books and Supplies 书籍与文具	\$ 1,860	\$ 1,860
Room and Board 住宿	\$ 12,834	\$ 13,434
Miscellaneous/Personal 其他个人开支	\$ 1,392	\$ 1,392
Transportation 交通	\$ 1,380	\$ 1,446
<b>TOTAL 总计</b>	<b>\$39,081</b>	<b>\$39,747</b>



### DISCLAIMER 免责声明:

This writeup is for general reference only and is subject to changes. For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.

此介绍仅供参考。内容随时会有更改，欲知最新资讯，请参看该学校的网站。

### Contact Information 联系

For additional information, please contact:  
欲了解更多信息，请联络：